



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

30 August, 2018

Notice

Special arrangement of "Green Open" for League Game Home Team Practice

Dear Bowlers,

At the meeting on Monday, 27th August, 2018, the General Committee decided that if the Greens are fit for use it will be 'Opened' on **Friday** from 4pm to 9pm to be practised by the "Home Teams Players" who have been scheduled to play League Game on the next day (**Saturday**).

For Grounds Convenor's appropriate arrangement, eligible players are required to register their bookings before 3pm of the Friday that they intend to practise.

Thank you for your attention.

Peter IP
Club Manager

P.P. Brian LEE
Grounds Convenor

通告

開放草場的特別安排給 主場球員練習

親愛的草地滾球員：

在2018年8月27日星期一的會議，執委會作出決定，在草地適合情況下，會於星期五下午4時至9時開放給翌日(星期六)參與聯賽賽事的球員進行練習。

為方便草地事務委員作出適當安排，符合上述條件的球員必須在他們打算練習的星期五當日下午3時之前登記預訂場地

多謝垂注。。



P.P. 草地事務委員
李智誠 謹啟

2018年8月30日